

No. 14151. PROTOCOL AMENDING THE SINGLE CONVENTION ON NARCOTIC DRUGS, 1961. CONCLUDED AT GENEVA ON 25 MARCH 1972<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

4 September 1975

FRANCE

(With a declaration that the Protocol should apply to the entire territory of the French Republic (European and Overseas Departments and Overseas Territories). With effect from 4 October 1975.)

*Registered ex officio on 4 September 1975.*

N° 14151. PROTOCOLE PORTANT AMENDEMENT DE LA CONVENTION UNIQUE SUR LES STUPÉFIANTS DE 1961. CONCLU À GENÈVE LE 25 MARS 1972<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument déposé le :*

4 septembre 1975

FRANCE

(Avec une déclaration aux termes de laquelle le Protocole s'applique à l'ensemble du territoire de la République française (départements européens et d'outre-mer et territoires d'outre-mer). Avec effet au 4 octobre 1975.)

*Enregistré d'office le 4 septembre 1975.*

---

No. 14152. SINGLE CONVENTION ON NARCOTIC DRUGS, 1961, AS AMENDED BY THE PROTOCOL AMENDING THE SINGLE CONVENTION ON NARCOTIC DRUGS, 1961. DONE AT NEW YORK ON 8 AUGUST 1975<sup>2</sup>

---

PARTICIPATION in the above-mentioned Convention

*Instrument of ratification of the amending Protocol of 1972 deposited on:*

4 September 1975

FRANCE

(With effect from 4 October 1975.)

*Registered ex officio on 4 September 1975.*

---

N° 14152. CONVENTION UNIQUE SUR LES STUPÉFIANTS DE 1961, TELLE QUE MODIFIÉE PAR LE PROTOCOLE PORTANT AMENDEMENT DE LA CONVENTION UNIQUE SUR LES STUPÉFIANTS DE 1961. FAITE À NEW YORK LE 8 AOÛT 1975<sup>2</sup>

---

PARTICIPATION à la Convention susmentionnée

*Instrument de ratification du Protocole d'amendement de 1972 déposé le :*

4 septembre 1975

FRANCE

(Avec effet au 4 octobre 1975.)

*Enregistré d'office le 4 septembre 1975.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 976, No. I-14151.

<sup>2</sup> *Ibid.*, No. I-14152.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 976, n° I-14151.

<sup>2</sup> *Ibid.*, n° I-14152.